
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily 
dne 9. prosince 2010 od 14.30 hod. v zasedací místnosti  

kanceláře OSH 
 

         1.   Přivítání, omluvení  
2.  Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu.(Miksánek) 
3. Zápis z minulého jednání VV OSH.(Jiřička) 
4. Kontrola čerpání rozpočtu 2010 – představa rozpočtu 2011(Mlejnek) 
5. Svolání shromáždění představitelů SDH 
6. Navržená vyznamenání 
7. Různé – zhodnocení setkání se zasl.hasiči 

– informace z proběhlých soutěží,  ZHV  
             - informace k nejdůležitějším úkolům 2011   

8. Diskuse 
9. Závěr. 

 
 
 
Ad.1: Přítomné přivítal  br. starosta a jednání dále řídil br. Adametz 
 
Ad 2: Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
 Zapisovatel: br. Jiřička     Ověřovatelé:  bři. Lukeš a Tomeš 
 
Ad.3: Zápis z minulého jednání VV OSH přečetl br. Jiřička  
 
Ad.4: Kontrola čerpání rozpočtu v roce 2010, výhled do roku 2011. 
Br. Mlejnek informoval o stavu financí. Dotace a granty jsou vypořádány. Dá se očekávat 
ukončení roku s mírným přebytkem. Podrobné hospodaření – výsledky – obdrží sbory na 
lednovém shromáždění. Výhled do roku 2011 tak radostný není, dá se očekávat prudký pokles 
dotačních prostředků z MV a MŠ. 
 
Ad.5: Svolání shromáždění představitelů SDH 
Shromáždění představitelů SDH okresu Semily by mělo proběhnout 20. ledna v KC Golf. 
Starosta a br. Mlejnek jsou pověření zajistit místo (KC Golf) a rozeslat informaci do sborů. 
 
Ad.6: Navržená vyznamenání 
Z navržených vyznamenání VV OSH většinu schválil. Nebyly schváleny dvě vyznamenání Za 
příkladnou práci do SDH Hrubá skála a to z důvodu nesplnění délky členství navržených 
kandidátů. 
Starosta dále předal do okrsků poděkování od KS SHČMS Liberec pro jednotky, které 
zasahovaly při srpnových povodních. 
  
Ad.7:  Různé  
 - zhodnocení setkání se zasl. hasiči:  Hodnoceno kladně, pochvala pořádajícímu sboru. Pro 
příští rok by bylo dobré mít připravenu prezentaci okrsků dle jednotného klíče (počet členů, 
počet sborů……) a o příspěvky předem požádat i zasloužilé hasiče. 
– informace z proběhlých soutěží: ZHV se konal v Horních Štěpanicích. Je kladně 
hodnocen. Vysloveno poděkování pořádajícímu sboru i všem rozhodčím. 



Je vyhlášeno nové kolo PO očima dětí – informoval br. Adametz s apelem na rozšíření této 
informace do škol a sborů. 
-informace k nejdůležitějším úkolům 2011.  Čeká nás pořádání krajského kola hry Plamen. 
Rada mládeže by tom měla začít co nejdříve pracovat. Pohár mládeže by měl být zahrnut do 
kalendáře soutěží. 
 
Ad. 8: Diskuse 
Sbory, které se účastní likvidací následků živelných pohrom dobrovolně, bez nasazení 
prostřednictvím operačního střediska HZS, by měly svou činnost hlásit na OSH kvůli evidenci 
takových případů. Jde především o následné, alespoň symbolické, ocenění, kdy se dnes může 
na někoho zapomenout.  
 
Od nového roku platí nové normy pro vymetání komínů. Osh bude o tomto informovat na 
svých webových stránkách. 
 
Ad .9: Závěr 
Starosta ukončil jednání v 16:25 hodin 


